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Vragen van het lid Helder (PVV) aan de minister van Veiligheid en Justitie over het bericht
‘belastinggeld voor bendeleden’. (Ingezonden 1 maart 2011)

1
Bent u op de hoogte van het bericht:"Belastinggeld voor bendeleden"? 1)

2
Klopt het dat negen leden van een Brabantse drugsbende 150 000 euro schadevergoeding
krijgen omdat justitie de zaak tegen hen uiteindelijk niet rond kreeg?

3
Deelt u de mening dat wanneer duidelijk is dat verdachten alleen vrijspraak hebben gekregen
omdat de politie het onderzoek verknoeide, zij geen recht zouden moeten hebben op een
schadevergoeding? Zo nee, waarom niet?

4
Wat is er misgegaan bij justitie of politie waardoor de zaak is geresulteerd in een vrijspraak?

5
Deelt u de mening dat het schandalig is dat de belastingbetaler opdraait voor fouten die door
justitie of politie worden gemaakt? Zo nee, waarom niet?

6
Welke maatregelen gaat u nemen om te voorkomen dat deze fouten nogmaals worden
gemaakt?

1) De Telegraaf, ‘belastinggeld voor bendeleden’, 24 februari 2011


